活動紀要

EVENTS AND ACTIVITIES

2018-01-17

監管局管理層與物業管理業監管局的成員會面,分享局方在制定及實施發牌制度的經驗。

The EAA management holds a meeting with members of the Property Management Services Authority to share its experience on the licensing regime of the EAA.



2018-01-26

監管局主席梁永祥博士(右)接受新城財經台訪問,回顧局方2017年的工作,並談及2018年的新動向。

EAA Chairman Dr William Leung Wing-cheung (right) attends an interview by Metro Finance Radio, reviewing the EAA's work in 2017 and introducing its initiatives in 2018.



活動紀要 EVENTS AND ACTIVITIES



2018-02-02

監管局接待來自中國房地產估價師與房 地產經紀人學會的代表團,與及住房城 鄉建設部房地產市場監管司副司長 楊佳燕女士(左六)。

The EAA receives a delegation from the China Institute of Real Estate Appraisers and Agents and Ms Yang Jiayan, Deputy Director-General of the Department of Real Estate Market Supervision and Regulation Ministry of Housing and Urban-Rural Development (sixth from the left).

2018.02.27

監管局舉行春茗·主席梁永祥博士(右二)、 行政總裁韓婉萍女士(左二)、規管及法律總監 梁德麗女士(右一)及服務總監王頌恩先生 (左一)向傳媒朋友拜年。

The EAA holds a luncheon to celebrate Chinese New Year with journalists. Chairman Dr William Leung (second from right), Chief Executive Officer Ms Ruby Hon (second from left), Director of Regulatory Affairs and General Counsel Ms Juliet Leung (first from right) and Director of Services Mr Ivan Wong (first from left) wish the press a happy new year of the Dog.



